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Ing. Telepovský: 

V súvislosti s veľmi zlou situáciou ohľadne odvodu splaškových vôd kanalizačným systémom 

v Milhostove, mám informáciu, že tento stav je spôsobený pripojením staršej časti kanalizácie 

v obci Vojčice, ktorá vykazuje veľmi zlý technický stav, sú tam obrovské priesaky 

povrchových vôd, topiaci sa sneh a dažďové vody, ktoré zaplavujú kanalizačný systém hlavne 

v Milhostove a následne potom v Trebišove. Mám otázku na vedenie mesta v súvislosti 

s mojimi informáciami o pripravovanom nejakom stretnutí všetkých dotknutých subjektov na 

VVaK na vyriešenie tohto problému, či na tomto probléme participuje aj vedenie mesta a či 

nejakým spôsobom sa zapája do riešenia tejto veľmi zlej situácie v Milhostove.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade situácie,  ktorá nastala v nedávnych dňoch v Milhostove, alebo resp. v časti medzi 

Milhostovom a Vojčicami, mesto aktívne participuje na tom, pretože aj my sme sa podieľali 

na tom, aby sa eliminovala situácia, ktorá tam nastala so zaplavovaním. Samozrejme to 

zároveň znamená, že budeme naďalej túto situáciu sledovať a vyvíjať všetky aktivity, aby sa 

ohrozenie pre okolité zástavby domov, aby to ohrozenie už ďalej nebolo. Čo sa týka situácie, 

ktorú si spomínal  pán poslanec, áno, túto situáciu už momentálne urgentne ako prioritnú rieši 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, závod Trebišov, práve technické riešenie, ktoré 

bolo myslím už od dnešných ranných hodín realizované alebo má byť realizované, znamená, 

že bude inštalovaný technický prvok, myslím, že volá sa to rukáv, ktorý bude vsunutý do tejto 

kanalizácie. Zároveň je aj vyvolané stretnutie ale nie klasické, priebežné už niekoľko dni na 

úrovni vedenia  závodu, takisto zástupca Obecného úradu Vojčice, pán starosta. Táto situácia 

sa má doriešiť tak, aby sa už táto situácia neopakovala. Čo je však podstatné, áno, aj podľa 

vyjadrenia pani Ing. Hricikovej, riaditeľky závodu Trebišov, problém je na strane Vojčíc. 

Čiže, kanalizačná sústava v Milhostove je v poriadku, aj čo sa týka technického stavu, 

problém je práve na tej vojčickej strane, ale zatiaľ, práve týmto provizórnym riešením by 

mala byť odstránená porucha, alebo mal by sa eliminovať tento stav. Následne by sa už 

v rámci plánovaných investícií mali zrealizovať ďalšie činnosti a zásahy tak, aby sa táto 

situácia v budúcnosti neopakovala. Zatiaľ tak, ako som deklaroval, zo strany 

východoslovenskej vodárenskej spoločnosti boli riešené opatrenia okamžite a urýchlene. Ja sa 

chcem aj poďakovať pani riaditeľke, pretože tento stav bol len včera zaradený do stavu 

urgentných riešení a všetky tie technické  prvky, ktoré bolo potrebné zabezpečiť a pripraviť 

a realizovať práve v časti medzi Milhostovom a Vojčicami a potom aj v samotnej 

milhostovskej časti, boli presúvané z iných prevádzok vzhľadom na to, že bol prisúdený stav 

urgencie pre časť Milhostov. Takže aj poďakovanie vodárenskej spoločnosti, že to riešia 

a zasa na druhej strane istým spôsobom aj upokojenie pre občanov, že táto situácia bude 

v priebehu najbližších dní doriešená k spokojnosti. Samozrejme ešte chcem doplniť aj to, že 

mesto, vedenie mesta, príslušní poverení zamestnanci túto situáciu budú sledovať, ale sme 

informovaní nielen občanmi, ale aj priamo starostom Obce Vojčice a takisto aj vodárenskou 

spoločnosťou.  

 


